

Amazing 日本
JAPAN 日本

7D5N

东京/箱根/伊豆/横滨

TOKYO/HAKONE/IZU/YOKOHAMA

Tour Code: JRP

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



Shibuya Crossing
涩谷十字路口



Mount Omuro
大室山



Lake Kawaguchiko
河口湖



Izu Shaboten Zoo
伊豆仙人掌动物园

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Owakudani
大涌谷



Nakamise Shopping Street
浅草商业街



Oshino Hakkai
忍野八海



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TOKYO HANEDA (MOB)

- ☑ Check In Hotel

D2

TOKYO 🚗 HAKONE 🚗 MT. FUJI (B/L/D)

- ☑ Lake Kawaguchiko
- ☑ Oshino Hakkai
- ☑ Gotemba Premium Outlet

D3

MT. FUJI 🚗 IZU (B/-/D)

- ☑ Mishima Sky Walk
- ☑ Izu Shaboten Zoo

D4

IZU 🚗 HAKONE 🚗 YOKOHAMA (B/L/D)

- ☑ Mt. Omuro (Include cable car)
- ☑ Lake Ashi
- ☑ Owakudani

D5

YOKOHAMA 🚗 TOKYO (B/L/D)

- ☑ Yokohama Yamashita Park
- ☑ Yokohama China Town
- ☑ Shibuya Crossing
- ☑ Shinjuku

D6

TOKYO ✈️ DEPARTURE (B/L/-)

- ☑ Asakusa Temple
- ☑ Nakamise street
- ☑ Tsukiji Market
- ☑ Ginza

D7

ARRIVAL (MOB)



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Fried Pork Steak Set
- ★ Hot Spring Resort Buffet
- ★ Toban-yaki set
- ★ Ginger Grilled Pork

TOURIST ATTRACTIONS:

HAKONE

- ◆ **Oshino Hakkai** - Is a scenic spot in Japan's Fuji Five Lakes region, consisting of eight crystal-clear springs. Forming eight beautiful ponds, known as the "Eight Springs of Oshino," it stands as a local natural attraction.
- ◆ **Lake Kawaguchi** - is the northernmost of the Fuji Five Lakes and is administratively part of Fujikawaguchiko Town in Minamitsuru County in the southeastern part of Yamanashi Prefecture.

IZU

- ◆ **Izu Shaboten Zoo** - Izu Cactus Zoo is a zoo where you can interact with 120 species of animals, including 1,500 cacti and capybaras.

YOKOHAMA

- ◆ **Yokohama Yamashita Park** - Yamashita Park is a seaside park that was opened in 1930 as a reconstruction project after the Great Kanto Earthquake, using rubble and other materials to reclaim land from the sea.

TOKYO

- ◆ **Shibuya Crossing** - Is one of Tokyo's iconic sights, and has appeared countless times in movies, magazines, and blogs. During the busiest hours, around 1,000 to 2,500 people cross the intersection every 2 minutes, enough to quickly fill a football field.
- ◆ **Sensoji (Asakusa Kanon Temple)** - The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- ◆ **Shinjuku** - Centered around the Tokyo Metropolitan Government Building and a street lined with skyscrapers and office buildings, Shinjuku is known for its shopping and entertainment facilities. At its heart lies Kabukicho, renowned as the city that never sleeps, making it one of Japan's rare entertainment districts.



🏨 : Onsen Hotel

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Haneda Hotel Villa Fontaine Grand Airport or similar class x1 Night
- ✓ Fuji Mihana Resort / Sun Plaza Hotel Fuji Yamanakako or similar class x1 Night
- ✓ Izu Atagawa Ocean Resort/ Kamenoi Hotel Atami or similar x1 Night
- ✓ Shin Yokohama Prince Hotel or simila x1 Night
- ✓ Tokyo Shinagawa Prince Hotel or similar x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Lake Ashi
芦之湖



Yokohama China Town
横滨唐人街



Asakusa Temple
浅草寺



精简行程

第一天 启程 ✈️ 东京羽田 (机上用餐)

- ☑️ 入住酒店

第二天 东京 🚗 箱根 🚗 富士山 (早/午/晚)

- ☑️ 河口湖
- ☑️ 忍野八海
- ☑️ 御殿场奥特莱斯

第三天 富士山 🚗 伊豆 (早/午/晚)

- ☑️ 三岛天空步道
- ☑️ 伊豆仙人掌动物园

第四天 伊豆 🚗 箱根 🚗 横滨 (早/午/晚)

- ☑️ 大室山 (含缆车)
- ☑️ 芦之湖
- ☑️ 大涌谷

第五天 横滨 🚗 东京 (早/午/晚)

- ☑️ 山下公园
- ☑️ 横滨唐人街
- ☑️ 涩谷十字路口
- ☑️ 新宿

第六天 东京 ✈️ 启程 (早/午/晚)

- ☑️ 浅草寺
- ☑️ 仲见世商店街
- ☑️ 筑地市场
- ☑️ 银座

第七天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

箱根

- ◆ **忍野八海** - 是日本富士五湖地区的景点，由八个清澈的泉眼组成。这些泉眼形成了八个美丽的池塘，被称为“忍野的八个泉眼”，是当地的自然风景胜地。
- ◆ **河口湖** - 为富士五湖中最北的湖泊，行政上属山梨县东南部的南都留郡富士河口湖町。

伊豆

- ◆ **伊豆仙人掌动物园** - 伊豆仙人掌动物园是一个动物园，您可以与120种动物互动，其中包括1,500种仙人掌和水豚。

横滨

- ◆ **横滨山下公园** - 山下公园是一座海滨公园，于1930年作为关东大地震后的重建项目而开放，利用瓦砾和其他材料围海造地。

东京

- ◆ **涩谷十字路口** - 涩谷路口是东京的标志景点之一，在电影、杂志和博客中出现过无数次。在最繁忙的时段，每2分钟就有约1,000至2,500人穿过该路口，足以很快塞满1个足球场。
- ◆ **浅草寺** - 每建于7世纪的佛庙，其象征物是风雷神门，上面挂着写有“雷门”两个大字的大红灯笼，这里每天都有前来参拜的观光客，终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道“仲见世”购物，此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- ◆ **新宿** - 东京都政府大楼、高楼大厦林立的事务所一条街。以购物、娱乐综合设施为中心的新宿，被誉为不夜城的歌舞伎町为中心的日本少有的娱乐区。



- ✓ 5早餐/4午餐/4晚餐
- 风味餐：
 - ★ 炸猪扒定食
 - ★ 温泉酒店晚餐



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 羽田东京维拉芳泉机场大酒店或同级 x 1晚
- ✓ 富士美花度假村/富士山中湖森普莱斯酒店或同级 x 1晚
- ✓ 伊豆热川海洋度假村/热海龟之井酒店或同级 x 1晚
- ✓ 新横滨王子大饭店或同级 x 1晚
- ✓ 东京品川王子大饭店或同级 x 1晚

🔥: 温泉酒店

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

• 日本 JAPAN •



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C
			<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	A330 A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: